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1. Goedkeuring verslag commissie van 5 mei 2020. 

 

Het verslag van de commissie van 5 mei 2020 wordt goedgekeurd. 

 

Dhr. M. Hendrickx vraagt naar de mogelijkheid om fysiek te vergaderen. Kunnen de voorzitters 

van de commissies hierop aandringen? 

 

Voorzitter: dat wordt zeker meegenomen en kort opgevolgd. 

 

2. Corona-gerelateerde ondersteuning voor sport- en jeugdverenigingen. 

(Toelichting door Katrien Magnus, Jeugddienst, en Marianne Gillet, Sportdienst) 

 

 

Mevr. Katrien Magnus, jeugddienst en mevr. Marianne Gillet, diensthoofd sport, geven een 

toelichting rond de financiële en materiële ondersteuning van sport-en jeugdverenigingen met 

het daaraan gebonden reglement inzake coronanoodfonds 

 

De powerpointpresentatie wordt als bijlage aan dit verslag gevoegd. 

 

Dhr. H. Riffi vraagt of nationale sportclubs zoals KV Mechelen en Racing Mechelen ook recht 

hebben op ondersteuning of gaat het eerder om kleine clubs. 

 

Alle erkende Mechelense clubs krijgen ondersteuning. Voor KV Mechelen is het enkel de 

jeugdwerking. Basketbalclub Kangoeroes krijgen eveneens ondersteuning maar op dezelfde 

manier als de kleine clubs, de berekening is op basis van de ledenaantallen. 

Clubs met het grootste aantal leden, o.a. Gymflix, gaan met het grootste deel lopen. 

 

Dhr. M. Hendrickx merkt op dat de parameters vrij subjectief zijn. Is er vooraf een overweging 

geweest tot andere parameters dan alleeen het ledenaantal? 

 

Vooraleer tot een reglement over te gaan was er overleg met ISB-Vlaanderen en andere 

steden. Het was erg moeilijk om een eerlijke verdeelsleutel te vinden. 

Sommige steden die de jaarlijkese subsidies nog niet hadden verdeeld, koppelden de extra 

ondersteuning daaraan. Maar in Mechelen waren die subsidies al uitgereikt. 

In de meeste andere gemeenten is dezelfde verdeelsleutel gebruikt. 

 

Dhr. A. Labsir: mededeling 



Zowel de diensten, in nauw overleg met de koepels, en ook hijzelf, na overleg met de 

kabinetten van minister Dalle en Somers, vroegen expliciet naar een zo spoedig mogelijke 

toekenning van de middelen in de eerste fase. 

In de tweede fase willen we naar meer maatwerk gaan op basis van de specifieke 

moeilijkheden die clubs hebben. Alle info daaromtrent is welkom. 

 

Veel dank aan de diensten en de verenigingen voor het enorme werk om een goede 

subsidieregeling uit te werken en reglementen op te maken. 

 

Dhr. H. Riffi vraagt welke subsidies er ondertussen al zijn uitbetaald. 

 

Voor jeugd: hinderpremie al voor de zomer. J@M en Buurtsport hebben subsidie al ontvangen. 

De subsidie voor ROJM moet nog voorgelegd worden op het college en na goedkeuring 

uitbetaald worden. 

 

Voor sport is vandaag alles goedgekeurd bij de financiële dienst om de sportverenigingen te 

betalen. Clubs zijn op de hoogte gebracht van de financiële ondersteuning maar het bedrag 

zelf werd niet meegedeeld. 

 

Dhr. A. Labsir:  

Uitbetalingen worden pas gedaan na goedkeuring van de gemeenteraad, vandaar dat nu pas 

kan uitbetaald worden. 

De hinderpremies voor jeugdverenigingen waren al voor de vakantie goedgekeurd en konden 

dus eerder toegekend worden. 

 

De voorzitter bedankt de ambtenaren voor de toelichting. 

 

 Verslaggever: Heidi De Nijn  


